

January 15th 2020

MARSHALL MEMOS

WE ARE MARSHALL & WE ARE DESTINED FOR GREATNESS!

Thurgood Marshall Middle School's Official Newsletter النشرة الإخبارية لمدرسة ثرو جود مارشال الإعدادية المتوسطة

CHECK OUT WHAT'S INSIDE THE ISSUE:

Marshall Vision & Focus Meetings

IBL-Kick-off & Support

Gardening Club

Upcoming Events

Teacher of the Year

e Year رؤية مارشال **&** إجتماعات التركيز مشروع التعليم القائم على الإنجاز نادي الحديقة الأحداث القادمة معلم العام الدراسي



Students redeem MAP growth tickets for treats at the Winter Bash.

رؤية مارشال & إجتماعات التركيز

To welcome students back from the break and to make sure students were ready and focused for the second half of the year, Mr. Gilkes held a vision and focus meeting with each grade level. At the meetings, Mr. Gilkes shared with students how middle school was a pivotal moment in his life that helped him to begin to focus on college and potential careers.

Mr. Gilkes elaborated on Marshall's vision of unlocking potential, and he gave students the opportunity to write down their personal career interests and ideas on how our school can better support them. We will be using what students shared to continue to support students in unlocking their potential!

للترحيب بعودة الطلاب من العطلة و التأكد من أن الطلاب مستعدين و مركزين للنصف الثاني من العام الدراسي ، لذلك عقد السيد / جليكس إجتماع رؤية و تركيز مع كل صف من الصفوف الدراسية . خلال هذه الإجتماعات شارك السيد / جليكس مع الطلاب كيف مثلت المدرسة الإعدادية المتوسطة لحظة محورية في حياته و ساعدته على البدء في التركيز على الكليات و المهن المحتملة . تحدث السيد / جليكس عن رؤية مارشال لفتح الإمكانيات ، و أعطى الطلاب فرصة الكتابة عن المهن التي تهمهم و عن الأفكار حول كيفية تدعيم مدرستنا لهم بشكل أفضل . سنستخدم ما شارك به الطلاب لمواصلة تدعيمهم في فتح إمكانيتهم !





Mr. Gilkes takes time to review the school's vision & focus for 2020 and has students write down their own vision and future career interests.



البدء في مشروع IBL & التدعيم

We have officially kicked off the Inquiry Based Learning (IBL) project. Students are choosing a Cambridge Global Perspective topic and developing a question where through research and critical thinking, they develop a proposed solution for the topic they choose. Students begin this process with Ms. Long in the library by selecting a topic, by learning database research skills, and by learning how to generate a works cited page. Students continue this process in their Literacy classes by learning how to turn their topic into an argumentative essay. While students will have some opportunities to work on this during school, they are expected to use time away from school to complete some of the assignments and tasks.

For those who need computer and Internet access, or additional help with the IBL project, Ms. Long will be opening the library on Tuesday mornings at 7:30 am and Wednesday afternoons until 5:15 pm. Students must sign up to attend these sessions. Students attending in the morning may enter through the cafeteria door. Students attending in the afternoon must be picked up by 5:15 pm. Signup online to attend before or after school by clicking the following link. http://bit.ly/IBLhelp

لقد بدأنا رسمياً مشروع التعليم القائم على الإنجاز (ـIBL) . أختار الطلاب موضوع كامب ريدج للمنظور العالمي و القيام بطرح سؤال و من خلال البحث و التفكير النقدي يمكنهم تطوير الحل المقترح للموضوع الذي إختارونه . يبدأ الطلاب هذا المشروع مع السيد / لونج في المكتبة عن طريق إختيار موضوع ، تعلم مهارات البحث عن قاعدة المعلومات ، و تعلم كيفية إنشاء صفحة أعمال مستشهد بها . يواصل الطلاب هذه العملية في حصص القراءة و الكتابة من خلال تعلم كيفية تحويل موضوعهم إلى مقال مثير للجدل . سيتاح للطلاب بعض الفرص للعمل على هذا المشروع خلال وقت الدراسة ، يتوقع من الطلاب إكمال الواجبات و المهام في وقت غير وقت الدراسة .

بالنسبة لأولئك الطلاب الذين يحتاجون إلى الكمبيوتر و الإنترنت ، أو مساعدة إضافية في المشروع ، ستقوم المعلمة/ Long بفتح المكتبة يوم الثلاثاء 7:30 صباحاً و يوم الأربعاء بعد المدرسة حتى 5:15 مساءً . يجب على الطلاب التسجيل لحضور هذه الجلسات . يمكن للطلاب الذين يأتون في الصباح الدخول من باب الكافتريا . الطلاب الذين يحضرون في فترة بعد الظهر يجب إستلامهم بحلول الساعة 5:15 مساءً . التسجيل للحضور قبل و بعد المدرسة من خلال النقر على الرابط التاليhttps://bit.ly/2P8T

نادي الحديقة

The Marshall Garden club is building a Legacy Patio. We are trying to get every student and staff member to bring in an 8x8 inch or 8x9 inch aluminum pan to create a step stone. Please put your name on it and deliver it to room 119. Marshall Garden club is also collecting clean, clear 2 liter bottles to build a greenhouse. We've collected about 200 so far. Help us reach our goal of 3,500 bottles

يقوم نادي حديقة مارشال ببناء Legacy Patio ،لذلك نحاول أن نجعل كل طالب و موظف لإحضار صنية طبخ من الألومنيوم مقاس 8×8 بوصة أو 8×9 بوصة لإنشاء ممشى . يرجى وضع أسمك على الصنية و تسليمها إلى الغرفة رقم 119 . يجمع أيضاً نادي حديقة مارشال زجاجات نظيفة و شفافة سعة 2 لتر لبناء صوبة زراعية . لقد جمعنا حوالي 200 زجاجة حتى الآن ، ساعدنا في الوصول إلى هدفنا و المتمثل في 3500 زجاجة .







تواریخ هامة & معلومات

- Wrestling- Our next home Wrestling match will be Weds. Jan 29th against Bellevue. Tickets are \$2
- Basketball- Our next basketball games will be Tuesday Jan 21st @ Wright, and Thursday Jan 23rd @ Croft. Tickets are \$3
- MLK Day- There will be no school January 20th to observe Martin Luther King Jr. Day.
 - المصارعة ستكون مباراة المصارعة القادمة يوم الأربعاء الموافق 29 يناير / كانون الثاني ضد Bellevue . سعر التذكرة 2 دولار .
 - كرة السلة ستكون مباراة كرة السلة القادمة يوم الثلاثاء 21 يناير / كانون الثاني بمدرسة Wright و الخميس 23 يناير / كانون الثاني بمدرسة Croft. سعر التذكرة 3 دولار .
 - يوم مارتن لوثر كينج لا يوجد دوام مدرسي يوم 20 يناير / كانون الثاني للإحتفال بيوم مارتن لوثر كينج

معلم العام الدراسي

We would like to congratulate and recognize Mr. Denzel Brown our 2019-2020 teacher of the year! Mr. Brown currently serves as a 5th grade Literacy teacher and 5th grade team leader. He has been a part of the Marshall staff since 2016. Mr. Brown is quick to support and mentor students even those who are not in his grade level. You will often see him at student games cheering on our athletes, and he always greets students and staff with his infectious positive outlook and smile! Congratulations to Mr. Brown!

نود أن نهنئ و نقدر السيد / دانزل برون ، أنه معلم العام الدراسي 2019 - 2020 ! يعمل السيد / برون حالياً كمعلم القراءة و الكتابة للصف الخامس و قائد معلمي الصف الخامس . و جزء من العاملين بمارشال منذ عام 2016 . يسرع السيد برون لمساعدة و توجيه الطلاب حتى أولئك الذين ليسوا في نفس صفه الدراسي . سوف تشاهده غالباً في المباريات الرياضية لتدعيم طلابنا ، و هو دائماً يحيي الطلاب و العاملون من خلال نظرته الإيجابية و إبتسامته ! تهانينا للسيد برون !



Students learn how to research their IBL topic on the GALE database



Students enjoy food trucks at Winter Bash



Our Marshall Girls' Basketball team in action against Antioch Middle



Mr. Brown, our 2019-2020 teacher of the year, assisting students in his class